
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 29. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 579
Hvad er ministerens kommentar til, at der er nu ser ud til at blive færre midler
til strategisk fødevareforskning, jf. http://www.lf.dk/Aktuelt/Nyheder/2013/
August/Fodevareforskning_bor_prioriteres_i_finanslovsfor-
slag.aspx#.Uh20XUbU9kQ

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 3. september 2013.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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